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      Аннотация

    
        
          В ходе выполнения данной работы выполнена оценка состояния и разработаны основные технические решения по реконструкции Андреевской МГЭС, находящейся на Карельском перешейке в 3-4 км от границы с Финляндией на реке Андреевка (финское название Тукалус-Йоки) в Выборгском районе Ленинградской области. Водно-энергетические расчеты показали, что среднегодовая выработка ГЭС составляет: - при 75% обеспеченности -3361 тыс. кВт-ч; - при 50 % обеспеченности -1565 тыс. кВт-ч; - при 25% обеспеченности - 602 тыс. кВт-ч. Для технико-экономических и финансовых расчетов принята среднемноголетняя выработка электроэнергии Андреевской МГЭС 1565 тыс. кВт-ч. Установленная мощность МГЭС принята равной 625 кВт с гидроагрегатами ГА8 - 1шт. и ПР-30 -2 шт., изготавливаемые ЗАО «МНТО ИНСЭТ». Компоновочное решение Андреевской МГЭС деривационного типа имеет следующие основные сооружения: - головной водозаборный узел  - напорная деривация в виде металлического трубопровода диаметром 1,6 м.; - развилка из напорной деривации на трубопроводы; - металлические трубопроводы к агрегатам МГЭС - один диаметром 1.4 м и два диаметром 0,6 м; - здание станции, - отводящий канал. Стоимость реконструкции Андреевской МГЭС по сводному сметному расчету составляет в ценах 2020г. 78809,65 тыс.р. Удельные показатели при реконструкции Андреевской МГЭС составили: - удельные капитальные вложения составляют 126,09 тыс. руб/кВт. - удельная себестоимость выработки электроэнергии – 50,357 руб/кВт∙ч.
        

        
          The state was assessed and the main technical solutions were developed for the reconstruction of the St. Andrew's MGES, located on the Karelian Isthmus 3-4 km from the border with Finland on the Andreevka River (Finnish name Tukalus-Joki) in the Vyborg district of the Leningrad Region. Water-energy calculations were carried out by the balance sheet method according to the monthly time intervals of three characteristic years, for which the estimated availability of natural annual runoff in the structure of the hydroelectric complex is 25, 50 and 75%. Water-energy calculations showed that the average annual production of hydroelectric power plants is: - with 75% of the supply of -3,361 thousand kWh; - with 50% of the supply of -1565 thousand kWh; - with 25% of the supply - 602 thousand kWh. For technical, economic and financial calculations, the average long-term electricity generation of the St. Andrew's MPP of 1565 thousand kWh was adopted. The installed power of MGES is adopted equal to 625 kW with hydraulic units GA8 - 1 pc. and PR-30 -2 pcs manufactured by INTO INSET CJSC. The layout solution of the St. Andrew MPP of the derivation type has the following main structures: - head water intake unit including: - pressure derivation in the form of a metal pipeline with a diameter of 1.6 m; - fork from pressure derivation to pipelines; - metal pipelines to MGES units - one with diameter 1.4 m and two with diameter 0.6 m; - station buildings, - outlet channel. The cost of reconstruction of the St. Andrew MGES according to the consolidated estimate is in prices of 2020. 78809.65 thousand rubles. Specific indicators during the reconstruction of the St. Andrew's MGES were: - specific investments - 126.09 thousand rubles/kW. - specific cost of electricity generation - 50.357 rub/kW∙h.
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